
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 24/2/2022

Obrady rozpoczęto 27 maja 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:05 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji poinformował, że porządek obrad został przekazany radnym wraz
z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Informacja o stanie bezpieczeństwasanitarnego Powiatu Koneckiego za 2021 rok.
4. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Powiatu Koneckiego.
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5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich

za 2021 rok.
6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechn ica Konecka" ,

b) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2022-2027,

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

e) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 26 maj a 2021 roku,
f) zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez

zmianę siedziby,
7. Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021".

8. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
9. Sprawy różne.

Ad.3.
Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2021 rok
przedstawiła Anna Wojtasińska Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno
Epidemiologicznej w Końskich oraz Maja Makuch - Starszy Inspektor Weterynaryjny
w Powiatowym Inspektoracie Weterynarii w Końskich.

W dyskusji wzięli udzial:
Radna Dorota Duda zapytała czy Powiatowy Inspektorat Weterynarii w Końskich posiada
informacje ile j est zarejestrowanych rasowych zwierząt domowych i czy w hodowlach
przeprowadzane są kontrole.

Starszy Inspektor Weterynaryjny w Powiatowym Inspektoracie Weterynarii
w Końskich Maja Makuch odpowiedziała, że nie prowadzą nadzoru, ponieważ nie mają

obowiązku, natomiast, jeżeli otrzymają zgłoszenie odnośnie nieprawidłowości w takich
miejscach to wówczas jadą i sprawdzają.

Radna Dorota Duda zapytała jak wygląda sytuacja na terenie naszego powiatu, czy są takie
miejsca gdzie występuje borelioza po ukąszeniu kleszczy.

Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej w Końskich Anna
Wojtasińska poinformowała, że ciężko jest określić takie miejsca, ponieważ las nie jest
jedynym miejscem gdzie występują kleszcze albowiem wystarczy wybrać się do parku.
Dodała, że nie ma określonych miejsc, dlatego wszyscy powinni zachować ostrożność i po
powrocie do domu sprawdzać, czy nieprzyniesiony został kleszcz, ponieważ zakażony

kleszcz nie musi zakazić, jeżeli czas narażenia będzie krótki.

Starszy Inspektor Weterynaryjny w Powiatowym Inspektoracie Weterynarii
w Końskich Maja Makuch dodała, że należy także zabezpieczać zwierzęta, ponieważ

kleszcze przenoszą również chorobę, która się nazywa babeszjoza i jest niebezpieczna
dla zwierząt.
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Radny Marian Król zapytał jak wygląda sytuacja ze szczepieniem kotów, ponieważ słyszał,

że taki obowiązek jest.

Starszy Inspektor Weterynaryjny w Powiatowym Inspektoracie Weterynarii
w Końskich Maja Makuch oznajmiła, że w dniu 27 kwietnia bieżącego roku
rozporządzeniem Powiatowego Lekarza Weterynarii w Końskich wprowadzony został

na terenie powiatu obowiązek szczepienia kotów przeciwko wściekliźnie w związku

z zagrożeniem, jakie występuje na tym terenie. Dodała, że do tej pory ustawowy obowiązek

dotyczył szczepienia psów powyżej 3 miesiąca, a w obecnej chwili również kotów.

Radny Marian Król zapytał, jakie są objawy babeszjozy.

Starszy Inspektor Weterynaryjny w Powiatowym Inspektoracie Weterynarii
w Końskich Maja Makuch poinformowała,że zwierzę staje się bardzo apatyczne, przestaje
jeść, ma wysoką temperaturę. Dodała, że głównie dotyczy to psów, ale także koty mogą

zostać narażone.

Na tym dyskusjęzakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione informacje.

AdA.
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Powiatu Koneckiego omówiła Izabela
Kaliś - Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Komisja przyjęła do widomości ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla Powiatu
Koneckiego.

Ad.S.
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2021
rok przedstawiła Izabela Kaliś Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości sprawozdanie Z działalności Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w KońskicII za 2021 rok dla Powiatu Koneckiego.

Ad.6.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Projekt uchwały omówiła Izabela Kaliś - Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

3



Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka".

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda , Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław

Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lich wały.

b) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

Projekt uchwały przedstawił Jerzy Grodzki - Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał o cel utworzenia poradni anestezjologicznej.

Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Jerzy Grodzki
poinformował, że głównym celem poradni jest badanie stanu zdrowia pacjentów, którzy mają

ustalone terminy zabiegów pod kątem kwalifikacji do wykonania znieczulenia i zabiegu.

Radny Marian Król zapytał czy wizyta w poradni będzie miała miejsce tuż przed operacją .

Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Jerzy Grodzki
odpowiedział, że kilka dni przed.

Radny Jarosław Lasota wyjaśnił, że utworzenie poradni anestezjologicznej ma na celu
ocenę stanu zdrowia pacjenta przygotowywanego do planowanego zabiegu, aby w przypadku
zastrzeżeń pacjent miał możliwość poprawy stanu zdrowia do terminu operacji
np. wyregulowanie ciśnienia. Dodał, że główny sens utworzenia poradni to lepsze
przygotowanie pacjenta do planowanego zabiegu.

Radny Marian Król zwrócił uwagę, że może wystąpić taka sytuacja, iż w poradni
anestezjologicznej pacjent zostanie zakwalifikowany do zabiegu, a tuż przed samym
zabiegiem okaże się, że nie.

Radny Jarosław Lasota stwierdził, że mogą wystąpić takie sytuacje, ale chodzi o to żeby

wyeliminować kilka procent przypadków dyskwalifikacji do planowej operacji.

Radny Marian Król zapytał czy przed samym zabiegiem pacjent również będzie badany
przez anestezjologa.
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Radny Jarosław Lasota odpowiedział, że będzie badany dzień wcześniej oraz przed
operacją.

Radny Marian Król zapytał, jaka jest skala takiego zjawiska.

Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Jerzy Grodzki
poinformował, że wcześniej w strukturze ZOZ była poradnia anestezjologiczna, ale
w związku z brakiem w pewnym okresie anestezjologów zrezygnowali z tej działalności.

Dodał, że działalność poradni jak każdej innej jest finansowana, przez NFZ.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,

Projekty uchwał omówiła Edyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała czy tylko dla jednej szkoły zostały przekazane środki

w związku z nauczaniem dzieci z Ukrainy.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że taką informację otrzymała

z wydziału merytorycznego i środki dotyczą ZSP Nr 3.

Radna Dorota Duda dopytała, jaka jest forma rozliczenia.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że kwota 822 zł , jaką otrzymali
dotyczy kilku dni za okres od 24 lutego do 31 marca , natomiast za miesiąc kwiecień wpłynęła

kwota 3.036 złotych, ale te środki nie zostały jeszcze uwzględnione w uchwale i również
dotyczą ZSP Nr 3.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy na inwestycję Końskie

Proćwin - Nałęczów zostały przyznane środki.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczwyjaśniła, że zadanie drogowe Końskie - Proćwin 
Nałęczów jest na ostatnim miejscu listy podstawowej i do tej pory, jeżeli z budżetu państwa

przyznane było 50, 60% dofinansowania to od razu taką kwotę otrzymywali. Natomiast
w tym roku po raz pierwszy miała miejsce taka sytuacja, że z budżet przyznano 50% wartości

szacunkowej , co daje kwotę około 6.800.000zł. , a otrzymali tylko 400.000zł. Zwróciła uwagę,

że zgodnie z przepisami Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg od momentu zawarcia umowy
z wojewodą samorząd ma 30 dni na ogłoszenie przetargu. Wojewoda przysłał do podpisania
umowę, ale po konsultacji z Dyrektorem Departamentu Urzędu Wojewódzkiego postanowili
wstrzymać się z podpisaniem umowy do momentu otrzymania informacji czy pojawią się

oszczędności z przetargu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy w budżecie nie było

zabezpieczonych środków na organizację imprez, ponieważ w projekcie jest zwiększenie

dotyczącepromocji w wysokości 65.000 tysięcy .

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że wydział promocji złożył

do projektu budżetu wniosek na ponad 200.000 zł. ale w związku z brakiem możliwości

uwzględnienia w takiej wysokości środków kwota została zmniejszona.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czego dotyczy zwiększenie

środków dla ZZH w Maleńcu.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa odpowiedział, że kwota 53.000 zł . zostanie
przeznaczona na podwyżki dla pracowników.

Radny Marian Król zapytał, na jakim etapie jest przetarg na zadanie obejmujące wykonanie
chodnika w Mninie w gminie Słupia Konecka.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że przetarg został

rozstrzygnięty.

Radny Marian Krół zapytał, który odcinek będzie wykonywany w ramach zadania Smyków
- Adamów .

Wicestarosta Wiesław SIwwron poinformował, że dotyczy to drogi między Królewcem
a Kamienną Wolą.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek , Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Wicestarosta Wiesław Skowron wraz z Członkiem Zarządu Jarosławem Staciwą opuścili

posiedzenie.

Sprawdzono quorum.

e) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 26 maja 2021 roku,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek odczytał projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego z dnia 26 maja 2021 roku.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego
z dnia 26 maja 2021 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk , Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek
PRZECIW (4)
Dorota Duda, Marian Król, JarosławLasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (3)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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f) zamiaru przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez
zmianę siedziby.

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki
Społecznej,Oświaty i Zdrowia.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy umowa dzierżawy

obowiązuje do końca roku.

Krzysztof Stachera Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

odpowiedział, że obowiązuje3 miesięczny okres wypowiedzenia umowy.

Radny Marian Król zapytał, kto jest właścicielembudynku.

Zdrowia

Krzysztof Stachera Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia
poinformował, że jednostką obsługującą jest Związek Nauczycielstwa Polskiego. Dodał,

że siedziba zostanie zachowana do końca roku, natomiast zajęcia będą się odbywały

w budynku Starostwa Powiatowego.

Na tym dyskusje zakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształceniaPoradni Psychologiczno
Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę siedziby.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (3)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.?
Sprawozdanie z realizacj i "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021" omówił Krzysztof
Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej,Oświaty i Zdrowia.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.
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Ad.8.
Ocenę realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia przedstawił Marcin Wiaderny 
Zastępca Naczelnika WydziałuPolityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie.

Ad.9.
Sprawy różne .

W dyskusji wzięli udział:

Radny Bogdan Soboń zapytał przewodniczącegoczy ma wiedzę gdzie będą organizowane
dożynki. Zwrócił uwagę, że miejsce , w którym odbyły się dożynki w ubiegłym roku było

niezbyt stosowne. Ponadto w sobotę nie powinny być organizowane, ponieważ we wrześniu

rolnicy sieją, orzą, zbierają plony i nie mają czasu na świętowanie, natomiast odpowiednim
dniem jest niedziela.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poprosił o zaproszenie na posiedzenie Pana
Mariana Wikierę - Naczelnika Wydziału Promocji i Kultury , który będzie mógł udzielić

odpowiedzi.

Radny Bogdan Soboń zaznaczył, że jako Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa
powinien zwrócić uwagę, dla kogo są organizowane dożynki gdyż powinny być

podziękowaniem dla rolników za ich trud.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zwrócił uwagę, że decyzje w sprawie
terminów oraz miejsca organizacji imprez podejmuje Zarząd Powiatu.

Kierownik Biura Rady Powiatu Iwona Cholewa poinformowała, że naczelnik wyjechał

w celach służbowych, natomiast w wydziale otrzymała informację, iż miejsce organizacji
dożynek jeszcze nie jest ustalone, ale jest rozważanyMaleniec.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek oznajmił, że wszelkie omawiane kwestie
i sugestie przekaże naczelnikowi.

Radny Bogdan Soboń podkreślił, że ważne jest, aby dożynki nie były organizowane
na betonie, w sobotę, kiedy rolnicy wykonują większą część prac polowych.

Na tym dyskusjęzakończono.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewod iczący Komisji
Budżetu, Rolni t~~drowia i Oświaty

W jeiech Owczarek

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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